
باشگاه شالکه آلمان رسما اعلام کرد الکساندر نوبل، دروازه بان 

جوان این تیم در پایان فصل راهی باشگاه دیگری خواهد شد. 

نوبل که عضو تیم ملی زیر 21ساله های آلمان است قراردادش 

در پایان این فصل به پایان می رسد و گفته می شود تمایلی به 

تمدید آن با شالکه نشان نداده است. شاید این اتفاق در فوتبال 

چندان غیرمعمول نباشد اما وقتی پای باشگاه شالکه به میان 

می آید و البته دروازه بانی که یکی از ستاره های آینده دار ژرمن ها 

محسوب می شود، اوضاع متفاوت خواهد بود. نوبل مدت هاست 

مـــورد توجه بایرن مونیخ قرار گرفتـــه و به احتمال زیاد مقصد 

بعدی او این باشگاه متمول آلمانی خواهد بود. شالکه از فصل 

2016-2015 تاکنون 10 بازیکن خود را بدون دریافت حتی 

یک یورو از دست داده و درآمدی از جدایی آنها نداشته است. 

بازیکنانی مثل جوئل ماتیپ، لئون گورتزکا، سئاد کولاسیناچ، 

مکس مه یر، رومن نیوستادر، دنیس آئوگو، آتسوتو اوچیدا، اریک 

چوپو موتینگ، کریستین فوکس و درنهایت نوبل. با وجود اینکه 

همه آنها بازیکنان نامدار و ســـتاره های بزرگی نبودند اما اگر 

شالکه قرار بود از آنها درآمدی کسب کند در طول این پنج سال 

بیش از 125 میلیون یورو به حســـاب باشگاه واریز می شد. در 

چنین شرایطی مسلما مشکل اصلی به مدیران ورزشی باشگاه 

برمی گـــردد که هم در تمدید قرارداد ســـتاره های خود ناتوان 

هستند و هم پیش از پایان قرارداد نمی توانند آنها را بفروشند تا 

درآمدی نصیب باشگاه شود. 

الکساندر نوبل

گلر جوان شالکه همان مسیری را طی می کند که سال ها پیش 

مانوئل نویر در پیش گرفت. نویر از همین تیم راهی بایرن مونیخ 

شد و در این مدت دروازه بان اصلی باواریایی ها و تیم ملی آلمان 

بوده است. نوبل در این سن و سال به سرعت در مسیر پیشرفت 

قرار دارد و براســـاس قیمت گذاری سایت ترانسفر مارکت، 16 

میلیون یورو قیمت دارد. براســـاس خبرهایی که رســـانه های 

آلمانی منتشر کرده اند کار او برای پیوستن به بایرن تقریبا تمام 

شده است و قرار است کم کم جای نویر را در این تیم بگیرد. 

جوئل ماتیپ

یکی از بزرگ ترین ناکامی های شالکه در حفظ بازیکنانش این 

مدافع کامرونی بود که در ســـال 2016 و در حالی که گفته 

می شـــد حداقل 18 میلیون یورو قیمت دارد به عنوان بازیکن 

آزاد راهی لیورپول شد. ماتیپ هم قراردادش را تمدید نکرد تا به 

جمع شاگردان یورگن کلوپ اضافه شود. او حالا پس از چهار 

فصل حضور در آنفیلد موفق شده دو بار به همراه تیمش به فینال 

لیگ قهرمانان برسد. ماتیپ در کنار ویرجیل فن دایک به یکی 

از بهترین زوج های خط دفاعی فوتبال جهان تبدیل شده اند و 

حالا حداقل 40 میلیون یورو قیمت دارد. 

لئون گورتزکا

در فصل 2014-2013 شالکه این پدیده جوان را در ازای 

3/25میلیون یورو از بوخوم خرید و طی پنج سال در ترکیب 

این تیم به یکی از بهترین ها تبدیل شد. او در اوج درخشش 

و در حالی که 40 میلیون یورو ارزش گذاری شده بود بدون 

پرداخت هیچ پولی از شـــالکه جدا شـــد و به بایرن مونیخ 

پیوست. گورتزکا که به تیم ملی آلمان هم دعوت شده بود 

به راحتی شـــالکه را ترک کرد و حالا در 24 سالگی، 25 بار 

در ترکیب ژرمن ها به میدان رفته و 11 گل نیز به ثمر رسانده 

است. همین پیشرفت باعث شده هم قیمت او 10 میلیون 

یـــورو افزایش پیدا کند و هم به همراه بایرن مونیخ روزهای 

خوبی را سپری  کند. 

سئاد کولاسیناچ

این مدافع چپ بوسنیایی در فصل 2011-2010 به شالکه 

پیوســـت و پیشرفتش در این باشگاه بسیار عالی بود. همین 

درخشـــش باعث شد تا در تابســـتان 2017 آرسنال برای به 

خدمت گرفتن او اقدام کند و به راحتی نیز با کولاســـیناچ به 

توافق رســـید چراکه قراردادش با شالکه به پایان رسیده بود و 

نیازی به رضایت باشگاه آلمانی نبود. او در آن زمان حدود 15 

میلیون یورو قیمت داشت اما هیچ پولی عاید شالکه نشد. در 

لندن او به مدافع چپ ثابت تیمش تبدیل شد و حالا در 26 

سالگی آرسنال در صورت فروش او می تواند حداقل 20 میلیون 

یورو درآمد کسب کند. 

مکس مه یر

شاید تنها بازنده در این نقل و انتقالات این پدیده آلمانی باشد 

که گفته می شد می تواند به یکی از ستارگان فوتبال این کشور 

تبدیل شود در ابتدای فصل قبل از شالکه جدا شد تا فوتبالش را 

در لیگ برتر انگلیس ادامه دهد. با این حال نمایش ضعیف او در 

ترکیب کریستال پالاس باعث شد تا نیمکت نشین شود و ارزش 

او هم از 18 میلیون به 10 میلیون یورو کاهش پیدا کرده است. 

داوران کشتی سخت تلاش می کنند تا حق شان را از تشک چغر 

و بد بدن کشتی ایران بگیرند. آنها علاوه بر تمرین سخت برای 

روزهای سخت تر آماده می شوند. سخت تر برای نبرد تن به تن با 

هزینه های سطح ارتقای دانش داوری شان و البته روز های خیلی 

سخت تر برای ثابت کردن خود به اتحادیه جهانی کشتی که ایران 

در آن کرسی ندارد. جام باشگاه های جهان باعث شد با بهترین  

داوران کشور که در این مسابقات در کنار داوران خارجی برای 

قضاوت روی تشک رفتند همکلام شویم. 

 صادقی: باید در اتحادیه جهانی مدرس داشته باشیم

نیما صادقی داور s1 کشور که شانس قضاوت در المپیک 

2020 را هم دارد یکی از داورانی است که بعد از فینال مسابقات 

پاسخگوی سوالات خبرنگار »فرهیختگان« شد. از میزبانی 

خراسان شمالی ابراز رضایت کرد اما سطح کشتی ها و مسابقات را 

در حد رقابت های مهم جهانی نمی داند. صادقی که در اصل اهل 

مازندران است، درباره حال و روز این روزهای داوری کشتی کشور 

گفت: »ایران با داشتن چهار داور المپیکی همگام با کشورهای 

روسیه، آمریکا و ترکیه در صف اول داوری دنیا قرار دارد و در تمام 

مسابقات جهانی در رده های مختلف داوران ایرانی مسابقات مهم 

و فینال را قضاوت می کنند که امیدوارم با حمایت های فدراسیون 

بتوانیم دارای یک مدرس اتحادیه جهانی هم بشویم.« 

وی که در مسابقات قهرمانی آسیا، قهرمانی بزرگسالان جهان، 

المپیک جوانان، قهرمانی دانشجویان جهان، قهرمانی امیدها 

و قهرمانی نوجوانان جهان قضاوت کرده است درباره قضاوت در 

کشتی ادامه می دهد: »داوری شغل بسیار سختی است و تلاش 

زیاد کشتی گیران بزرگ در میدان های مهم در دست داوران است 

و همین جمله می تواند گویای سختی داوری باشد. ارزیابی 

داوران برای قضاوت های مهم به نظر من عادلانه است و داوران 

طی سال در میدان های بزرگ ارزیابی می شوند و شرایط سخت 

و دشوار است.«  او درباره سهم ایران در رقابت های بزرگ کشتی 

دنیا یادآور می شود: »ایران در مسابقات مهم سهم زیادی دارد و 

امسال از ایران سه داور برای مسابقات جهانی از سوی اتحادیه 

جهانی به قزاقستان دعوت شدند که من هم حضور داشتم و به 

عقیده من با داشتن یک مدرس در اتحادیه جهانی به حق مان 

در داوری دنیا خواهیم رسید.« 

او با اشاره به مسیر سخت قضاوت تا المپیک یادآور می شود: 

»مسیر بسیار سخت و دشواری است و ما در سال جدید هم در 

مسابقات مختلف گزینشی باید حضور داشته باشیم و در مجموع 

40 داور از سراسر دنیا برای المپیک انتخاب می شوند که امیدوارم 

در سال 2020 سهم ایران حداقل دو داور باشد. من هم همچنان 

در کورس رقابت برای حضور در المپیک هستم و برای هر داور 

ایرانی که در المپیک حضور داشته باشد آرزوی موفقیت دارم.« 

 خالق زاده: داوران ایرانی همدیگر را قبول ندارند!

علی خالق زاده که در اصل اهل خراسان شمالی است درباره 

میزبانی استانش در جام باشگاه های جهان گفت: »از لحاظ 

میزبانی و استانداردها با توجه به اینکه اولین میزبانی استان 

در مسابقات بزرگ بود، بسیار عالی برگزار شد ولی انتظار 

داشتم تیم های بیشتری در این مسابقات شرکت کنند، هرچند 

کشتی گیران عنوان دار داخلی حضور داشتند ولی حضور 

کشتی گیران مطرح خارجی کمرنگ بود.« 

وی که داور درجه ملی است تصریح کرد: »ایران واقعا داوران 

خوبی دارد ولی متاسفانه یکدیگر را قبول ندارند و خیلی همدیگر 

را تخریب می کنند. اگر پشتیبان همدیگر باشند باید حداقل 

یک مدرس داوری در اتحادیه جهانی کشتی داشته باشیم. 

کلاس های ارتقای داوری برای داوران ایران خیلی پرهزینه است و 

متاسفانه فدراسیون هم در این مورد کمک مالی نمی کند و هزینه 

کلاس های ارتقا به عهده خود داوران است که با توجه به گرانی 

دلار و یورو شرکت در یک کلاس ارتقای داوری 20 تا 30 میلیون 

هزینه دارد و این برای داوران بسیار زیاد است.« 

وی تصریح کرد: »در ایران تعداد داوران بین المللی خیلی زیاد 

است و همین موضوع کار را برای داوران سخت تر می کند و 

در بعضی موارد انتخاب داوران برای قضاوت عادلانه نیست 

و گاهی هم روابط دخیل است ولی من همیشه با دید مثبت 

به این مسائل نگاه و سعی می کنم برداشت مثبتی نسبت به 

چیدمان های داوری داشته باشم. البته هرکاری هم انجام شود، 

نمی توان تمام داوران را راضی نگه داشت چون همه دوست دارند 

در مسابقات مهم حضور داشته باشند و این امکان وجود ندارد. 

داوری کشتی در ایران نسبت به سایر داوری رشته های ورزشی 

پاک تر است ولی باز هم شاهد موارد اندکی هستیم که عمدی 

یا سهوی بی عدالتی پیش می آید.«  او درباره جایگاه داوری ایران 

در میادین بین المللی گفت: »داوری ایران هیچ وقت در مسابقات 

بزرگ جهانی و المپیک به حق خودش نرسیده و دلیلش هم 

اختلافات داخلی و تخریب است که اگر داوران پشتیبان همدیگر 

باشند قطعا سهم داوری ایران در جهان بیشتر از اینها خواهد بود.« 

 طاهرخانی: یک کرسی برای حمایت می خواهیم

غلامرضا طاهرخانی یکی دیگر از داوران مسابقات جام 

باشگاه های جهان نیز با تاکید بر این نکته که سطح این مسابقات 

مانند گذشته بالا نبود، درباره سطح داوری کشتی ایران گفت: 

»وضعیت داوری ایران در دنیا اصلا با داوران دیگر قابل قیاس 

نیست. داوران ایران در دنیا یک سر و گردن از داوران دنیا بالاتر 

است و فقط مشکل داوری ایران در دنیا نداشتن یک کرسی برای 

حمایت آنان بوده است.«  او اظهار داشت: »داوری فقط عشق 

است، چون کشتی در ایران زیاد بوده و مشکلات اقتصادی و 

پرداختی ها در کشور ضعیف است و این موضوع نیز با ورزش 

فوتبال کشور و پرداختی های آن قابل قبول نیست. به نظرم 

سهم داوری ایران نسبت به تعداد داوران بین المللی کشور در 

دنیا واقعا کم بوده است.« 

 آقاولی: باید بیشتر از 4 داور المپیکی داشته باشیم

مهدی آقاولی دیگر داور این رقابت ها که مسابقات برگزار شده در 

بجنورد را بیشتر داخلی می داند تا خارجی درباره وضعیت داوری 

کشتی کشور گفت:  »داوران بسیار خوبی در سطح کشور داریم، 

چهار داور المپیکی داریم ولی خب فاصله داوری ما با داوران 

اروپایی وجود دارد و امیدوارم روزی برسد که تعداد داوران المپیکی 

ما بیشتر بشود و از داوران ما بیشتر در مسابقات جهانی استفاده 

کنند و در مسابقات بین المللی و جهانی دارای کرسی بشویم. 

همه داوران می توانند در کلاس ارتقا شرکت کنند و پایان سال 

میلادی هم آنهایی که با موفقیت گذراندند درجه شان را دریافت 

می کنند.«  آقاولی که داوری درجه یک بین المللی را دارد، اظهار 

داشت: »داوری سخت است و فردی که قضاوت این رشته را دارد 

باید خودش کشتی گرفته باشد، فن زده باشد، فن خورده باشد 

و تشک کشتی را بشناسد تا بتواند داور خوبی شود، قضاوت 

سخت است و به طور سهوی ممکن است اشتباه کند ولی به عمد 

تا جایی که می دانم امکان ندارد.«  او که از تهران به این رقابت ها 

دعوت شده است، گلایه ای هم درباره بی توجهی به داوری داشته 

و تاکید کرد: »ضعیف ترین قشر در هر رشته ای داوران هستند، 

مربیان هم همین گونه هستند. داوران قشر مظلومی هستند 

ولی متاسفانه رفتار خوبی در فدراسیون ها با داوران مان نداریم. 

طبق نوبت داوران درجه یک بین المللی به مسابقات آسیایی 

اعزام می شوند و من احساس می کنم در چند سال اخیر واقعا 

با داوری دنیا فاصله گرفتیم به خاطر اینکه در گذشته همیشه 

داور ایرانی در مسابقات سوت طلای المپیک و جهان را دریافت 

می کردند ولی ما در چند سال اخیر حتی یک داور نداشتیم 

که قضاوت کشتی های فینال را در مسابقات بزرگسالان جهان 

داشته باشد و امیدوارم با درایت دبیر و حمایت از داوران، سهمی 

در المپیک داشته باشیم.« 

بررسی مشکلات داوری کشتی در گفت وگوی »فرهیختگان« با قاضیان جام باشگاه های جهان

در حسرت حمایت و کرسی جهانی

توقف دانشگاه آزاد اسلامی در لیگ تکواندو
رقابت های لیگ برتر تکواندو از صبح دیروز با برگزاری ســـه دیدار در خانه 

تکواندو پیگیری شـــد. در حساس ترین رقابت تیم های لوازم خانگی کن و 

شـــهرداری ورامین 16 امتیازی به مصاف هم رفتند که این دیدار با برتری 

5 بر3  شـــهرداری ورامین خاتمه یافت تا شـــاگردان پیام خانلرخانی در 

آستانه قهرمانی نیم فصل مسابقات لیگ برتر قرار بگیرند. جدال تیم های 

دانشگاه آزاد اسلامی و پاس قوامین با تساوی 4-4 خاتمه یافت تا تیم های 

ســـوم و چهارم لیگ برتر تکواندو امتیازات این دیدار حســـاس را تقسیم 

کنند. مســـابقه تیم های صنعت مس کرمان و فرمانیه نیز با پیروزی 6 بر 2 

کرمانی ها خاتمه یافت. 

ورزش دانشگاه
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زانوی حسن یزدانی جراحی شد
مینیسک خارجی زانوی راست قهرمان کشتی المپیک 2016 ریو صبح دیروز 

مورد عمل جراحی قرار گرفت. با معاینه و ویزیت کیهانی از حسن یزدانی که 

روز شنبه صورت گرفت، این متخصص زانو عمل جراحی آرتروسکوپی را برای 

قهرمان کشتی جهان و المپیک تجویز کرد. به همین دلیل شانس اول مدال 

طلای کشتی ایران در المپیک صبح دیروز مورد عمل جراحی قرار گرفت. گفته 

می شود دوره نقاهت او ٤ تا ٦ هفته خواهد بود و پس از آن می تواند تمرینات 

کشتی را از سر بگیرد. 

قهرمانی ایران در آلیش بانوان جهان
مسابقات جهانی کشتی آلیش بانوان طی دو روز گذشته در نورسلطان قزاقستان 

برگزار شد و تیم ایران به مقام قهرمانی دست یافت. این تیم دیروز توسط هانیه 

عاشوری در سنگین وزن صاحب مدال طلا شد تا با 25 امتیاز این مدال از تیم 

قرقیزستان پیشی گرفته و به مقام قهرمانی جهان برسد. پیش از عاشوری فاطمه 

فتاحی به مدال نقره و زهرا یزدانی و سحر غنی زاده به مدال برنز رسیده بودند. 

با این حساب تیم ایران با 93 امتیاز در جایگاه نخست قرار گرفت. قرقیزستان 

با 89 امتیاز نایب قهرمان جهان شد و دو تیم قزاقستان و ازبکستان با 69 و 64 

امتیاز سوم و چهارم شدند.  

خسروی وفا: تعداد اعزام ها به پارالمپیک 
کمتر از سهمیه هاست

محمود خسروی وفا در گفت وگو با پایگاه خبری وزارت ورزش و جوانان اهمیت 

کســـب مدال در بازی های پارالمپیک 2020 را مورد توجه قرار داد و تصریح 

کرد: »ما دو هدف را دنبال می کنیم که یکی کســـب سهمیه هاست و دیگری 

اعزام ها که براساس دستورالعمل ستاد بازی ها، اعزام ها با رویکرد کیفی است. 

اعزام ها براســـاس مدال آوری در بازی های پارالمپیک 2020 و برخورداری از 

شانس مدال آوری در بازی های پاراآسیایی 2022 خواهد بود. کوچک سازی 

و کیفی سازی کاروان ورزش ایران در پارالمپیک هدف ما برای اعزام هاست. با 

توجه به رویکرد کمیته ملی پارالمپیک، قطعا تعداد اعزام ها به توکیو کمتر از 

کسب سهمیه هاست چراکه اعزام ها فقط با هدف مدال آوری صورت می گیرد.« 

منهای فوتبال

سه شنبه ۳ دی ۱۳۹۸   شماره ۲۹۴۰

زیدان: ژانویه مهاجم نمی خریم
رئال مادرید یکشنبه شب برابر اتلتیک بیلبائو بدون گل مساوی کرد. زین الدین 

زیدان، سرمربی رئال پس از بازی گفت: »به خاطر بازیکنان و انرژی که صرف 

کردند کمی ناراحتم. این تعداد موقعیت داشتن و ناکامی در گلزنی آزاردهنده 

است اما فوتبال این چنین است. اگر موقعیت داشته باشید باید آنها را به گل 

تبدیل کنید. در سه بازی اخیر موقعیت های زیادی داشتیم اما گل های کمی 

به ثمر رساندیم. ما مشکل گلزنی نداریم و بدشانس هم نیستیم. از همه مهم تر 

خلق موقعیت است. موقعیت های زیادی داشتیم. باید به کار خود ادامه دهیم. 

بالاخره توپ گل خواهد شد. اکنون این اتفاق نمی افتد اما باید شرایط را بهبود 

بخشیم. سال خیلی خوبی را سپری کردیم و با یک روند تقریبا ثابت آن را به پایان 

رساندیم. باید برای شروع سال 2020 اشتیاق زیادی داشته باشیم. اکنون زمان 

استراحت است و باید شروع بهتری داشته باشیم. به مهاجم نیازی نداریم و 

نمی خواهم در ژانویه با یک مهاجم قرارداد امضا کنیم.« 

اینزاگی: کارمان برابر یووه جادویی بود
سیمئونه اینزاگی، سرمربی لاتزیو پس از قهرمانی شاگردانش در سوپرجام ایتالیا 

با شکست یوونتوس در ریاض گفت: »کارمان جادویی بود، چون در عرض کمتر 

از دو هفته دو بار یوونتوس را شکست دادیم که این باورنکردنی است. به نظر من، 

این پیروزی حق تیم قدرتمند ما و بازیکنانش است که همیشه به شیوه و برنامه 

بازی اش ایمان داشتند. من به بازیکنان اعتقاد فراوانی دارم. امشب هم دیدم 

که کاتالدی ومارکو پارولو را براساس آنچه در تمرینات از آنها دیده بودم، به میدان 

فرستادم. می دانستم که آنها از پس این کار برمی آیند. لوئیز آلبرتو و لوکاس لیوا 

کارت زرد داشتند و من نگران اخراج شدن شان بودم به همین دلیل آنها را تعویض 

کردم. ما به اسکودتو فکر نمی کنیم اما باید کار کنیم تا بتوانیم شب هایی مانند 

امشب را تجربه کنیم. در سال های اخیر هم نظیر چنین شب هایی را داشتیم اما 

می خواهیم تعدادشان را بیشتر کنیم. من هرگز مشکل بزرگی نداشتم اما گاهی 

اوقات هم اوضاع بر وفق مراد مان نبوده است. می  دانم چه کسانی همیشه در 

کنار من بوده اند و چه کسانی نبوده اند. من این جام را به آنها تقدیم می کنم.« 

آنچلوتی: شاید به زلاتان زنگ بزنم
کارلو آنچلوتی در اولین نشست خبری خود به عنوان سرمربی اورتون گفت: 

»خیلی خوشحالم که هدایت تیم بزرگ و با سابقه ای چون اورتون را عهده دار 

شدم. من از قدمت و تاریخچه اورتون آگاهی دارم و می دانم این تیم در گذشته 

بین بزرگان فوتبال انگلیس قرار داشته است. الان هم می خواهیم بهتر از قبل 

شویم و باید بتوانیم گام به گام در این مسیر درست قرار بگیریم. از ترکیبی که اورتون 

دارد راضی ام چون بازیکنان خوب و با تجربه ای در تیم وجود دارند و کیفیت فنی 

بازیکنان در حد مطلوب است. من می دانم باشگاه به دنبال اهداف بزرگی است 

و به همین خاطر اینجا هستم و می خواهم اورتون را به جمع تیم های بالانشین در 

لیگ برتر سوق دهم. زلاتان دوست خوب من است و ما با هم در ارتباط هستیم. 

او بازیکن خوب و بزرگی است و شاید به او زنگ بزنم. او البته می تواند به لیورپول 

هم برود ولی فقط برای لذت بردن از زندگی، نه بازی.« 

فوتبال اروپا
سیامک خاجی

  روزنامه نگار

نسیم شیرازی
 روزنامه نگار

ورزش

نویر: مشکلی با  تراشتگن ندارم

مانوئل نویر، دروازه بان بایرن مونیخ در گفت وگو با نشریه »کیکر« گفت: »من 

هیچ گاه با تِراشِتگن مشکلی نداشته ام. ما در تیم ملی آلمان در کنار هم 

تمرین می کنیم اما وقتی برای تیم های باشگاهی مان بازی می کنیم، 

به هم زنگ نمی زنیم تا آرزوی موفقیت برای یکدیگر کنیم. ما به عنوان 

هم تیمی مکالمات عادی داریم و با هم تمرین می کنیم.«  وی 

همچنین در پاسخ به این پرسش که »آیا می توانی تصور کنی 

که روزی در خارج از آلمان بازی کنی؟«، یادآور شد: »من 

هیچ گاه نگفته ام که قطعا فوتبالم را در آلمان به پایان 

خواهم برد و هرگز نگفته ام که بایرن مونیخ را ترک خواهم 

کرد. من هیچ چیزی را رد نمی کنم. در حال حاضر تصور 

نمی کنم در خارج از آلمان بازی کنم، اما وقتی می بینید 

که فوتبال چه تجارتی شده، هرگز نمی دانید در آینده چه 

اتفاقی خواهد افتاد.« 

پایان رکورد 6 ساله رونالدو

یوونتوس یکشنبه  شب در سوپرجام ایتالیا به مصاف لاتزیو رفت و با نتیجه 

3بریک شکست خورد. در این بازی برای کریستیانو رونالدو، 

فوق ستاره پرتغالی بیانکونری رکوردی منفی ثبت شد. رونالدو 

پس از پایان بازی و در حالی که بعد از گرفتن مدال خود، 

آن را از گردن خارج کرد، از زمین مسابقه خارج شد و به نظر 

می رسید طاقت دیدن جشن قهرمانی لاتزیو را ندارد. این 

موضوع برای بازیکنی نظیر رونالدو کاملا قابل درک است 

چراکه او چنین اتفاقی را طی 6سال گذشته تجربه نکرده 

بود. آخرین باری که رونالدو در یک فینال شکست خورده 

بود به 17 می سال  2013 برمی گردد، جایی که او با 

رئال مادرید و در وقت های اضافه مقابل اتلتیکومادرید 

شکست خورد. در این بین و از آن زمان او در 12 فینال 

پیاپی پیروز شده بود. 

دی بروینه: شیوه بازی مان را تغییر نمی دهیم

کوین دی بروینه، هافبک منچسترسیتی درباره کورس قهرمانی لیگ برتر گفت: 

»ما باید بازی به بازی پیش برویم. ما امتیازاتی را در فصل جاری 

از دست داده ایم اما فکر می کنم که تیم همیشه واکنش 

خوبی از خود نشان می دهد. شیوه بازی ما همیشه یکسان 

است و فوتبال خوبی را به نمایش می گذاریم. ما باید با 

همین شیوه پیش برویم. چهار فصل است که 

با گواردیولا به این شکل بازی می کنیم و این 

رویه تغییر نخواهد کرد. ما سخت تلاش می کنیم 

و هواداران هم از این سبک بازی ما لذت می برند. 

تنها سعی می کنیم، بازی به بازی پیش برویم و 

در پایان فصل خواهیم دید که چه اتفاقی خواهد 

افتاد. شیوه کاری ما این است که هر روز سخت 

تلاش کنیم و به کارمان ادامه دهیم.«

شالکه علاقه ای به درآمدزایی از بازیکنانش ندارد

ویـی ضـرر 125 میلیون یور


